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Verslag 
(vergadering via videoconferentie d.d.26 maart 2021). 
 
 
Aanwezig: Walter Van Boven , Erna Ots , Karin Larnoe , Kathleen De Wolf en Patrick Baeke . 
Verontschuldigd: Gerrit Batsleer  
 
 
Dit betreft een tussentijdse vergadering op vraag van Karin ( terecht ) daar zij ons 
gaat vertegenwoordigen in de groep “Back On Track” met de andere organisaties van 
de VAL . 
Karin heeft van elk van ons het volle vertrouwen gekregen en zij zal haar job aldaar 
uitoefenen met hart en ziel , daar zijn we van overtuigd ! 
Walter heeft haar kandidatuur doorgegeven naar Gery Folens . 
Normaliter gaat de eerste vergadering voor haar door nu dinsdag 30 maart maar 
deze is opgeschoven naar 19 april , wordt vervolgd . 
Alvorens te starten met het eigenlijke gedeelte van deze vergadering geeft Walter 
een korte uitleg over de vernieuwde Facebookgroep ; er zijn op het moment 207 
leden wat al een klein succes is ! Ook vraagt hij uitdrukkelijk om enkel leden van de 
VAL en mensen toe te voegen die verwant zijn met Masteratletiek . Leden die niet 
voldaan aan deze eisen mogen verwijderd worden door de Moderators . 
Onze Masterscommissie stelt een enquête op die alle Masters aanbelangd die ons 
toelaat een beter zicht te hebben op allerlei vlakken. Dit gaat over meerdere 
aspecten gaande van trainingen, wedstrijden, zicht binnen hun clubs, …. 
Walter gaat zo snel mogelijk contact opnemen met Ludwig Peetroons om deze 
enquête te bewerken en af te spreken hoe deze tot bij ons kunnen komen . 
 
Alle punten zijn besproken en hieronder volgt een kleine samenvatting alvorens deze 
vast te leggen : 
 

1) M/V . 
2) Leeftijdscategorie . 
3) Disciplines ; loopnummers en kamnummers algemeen + non-stadia wedstrijden 

. 
4) Recreatief of competitief ? 
5) Hoeveel wedstrijden / jaar ; Masters of AC wedstrijden . 
6) Wat zijn de redenen dat u afhaakt ? Grote groep ? Zelfde terrein ? Kostprijs ? 
7) Kampioenschappen ja of nee ? ( Provinciaal , Vlaams , Belgisch , Europees , 

Wereld ) , gewone wedstrijden ( Bv NL of LUX of een andere Europees land ) . 
8) Aparte deelnemers / categorie ? Maximum aantal atleten ? Hoeveel gewenste 

pogingen voor de finalisten , 3+1 of 3+3 ? met uitzondering uiteraard van de 
verticale springnummers ! Advies erover geven is vereist . 
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9) Hoeveel trainingen / week in normale omstandigheden en in Coronatijd ? Is er 
begeleiding , ondersteuning of coaching genoeg ? Is er de drang om 
competitief deel te nemen met de nodige training daarvoor ? 

10) Doelstelling Masterscommissie = wat verwacht u van ons ? 
11) Mogelijkheid van Masterswedstrijden in eigen categorie .                                                  

 
Al deze vragen werden tenslotte samengebundeld tot een mooi geheel en deze heeft 
het volgende opgeleverd voor onze enquete een vast geheel te geven ( kort 
weergegeven in tekst ) : 
 

1) Geslacht . 
2) Leeftijdscategorie . 
3) Hoeveel keer per week traint u ? 
4) Welke disciplines beoefent u ? 
5) Is er in uw club voldoende begeleiding ? 
6) Recreatief of competitief ?    
7) Voldoende wedstrijden ? 
8) Hoeveel Masterswedstrijden of AC per jaar doet u ?       
9) Doet u Internationale wedstrijden ?       
10) Welke kampioenschappen neemt u deel ? 
11) Voorstander van een maximum aantal deelnemers per categorie ? 
12) Hoeveel pogingen wenst u bij kampioenschappen ? ( uitgezonderd verticale 

springnummers ) .    
13) Reden om niet deel te nemen aan een Kampioenschap ? 
14) Doelstelling volgens u van de Masterscommissie ? 
15) Allerlei suggesties en opmerkingen . 

Walter stelt voor als de enquête is opgesteld en ingevuld is door onze atleten dit 
voor te leggen aan Paul-Emile Chenois . Hij kan dit op zijn beurt ter kennisgeving 
doorgeven naar de LBFA en wie weet dan tenslotte op niveau van de KBAB ? 
 
In het organigram van de VAL staat dat de Masters onder de competitiecel staan ! Dit 
was ooit anders . Reden ? 
Patrick vraagt aan Karin om de e-mailadressen door te geven van de 
adviescommissie ; de reden daarvoor is dat hij de nieuwe reglementering voor het 
schoeisel gaat aankaarten om dit niet door te voeren voor de Masters , wordt 
vervolgd later . 
 
Karin stelt voor om 1 of 2 personen aan te stellen als communicatiepunt via FB of de 
VAL . 
Kathleen stelt zich hier kandidaat voor . 
Een ander alternatief is om een mailadres te verkrijgen onder de VAL ( 
masters@val.be ) met een alias naar Kathleen haar e-mailadres of naar alle leden . 
 
Tenslotte moet de mogelijkheid bestaan om de eventueel komende micromeetings 
om te zetten naar Mastermicromeetings  als de clubs daarvoor een aanpassing willen 
doen . 
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De vergadering eindigt om 22u30 . 
 


